
Protokół  Nr 34/2020 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice 

14 grudnia 2020 r. 

Obecni na posiedzeniu:  
1. Marzena Reclaf — przewodnicząca komisji 
2. Herbert Rosin - wiceprzewodniczący komisji 
3. Maria Bachan - członek komisji 
4. Wiesław Keller - członek komisji 
5. Mariola Szyca - członek komisji 

Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
3. Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji. 
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
5. Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji w roku 2020. 

Ad.! 

Przewodnicząca Komisji - Marzena Reclaf dokonał  otwarcia posiedzenia Komisji Budżetu 
i Rozwoju. Stwierdziła prawomocność  posiedzenia ponieważ  obecni byli wszyscy członkowie 
komisji. 

Ad.2 

Pani Marzena Reclaf przedstawiła protokół  nr 33/2020 z dnia 30 listopada 2020 r., który 
został  przyjęty jednogłośnie (5 - za). 

Ad.3 

Przewodnicząca Komisji - Pani M. Reclaf przedstawiła porządek posiedzenia komisji, który 
został  przyjęty jednogłośnie (5 - za). 

Ad.4 

Na posiedzeniu członkowie Komisji Budżetu i Rozwoju omawiali i opiniowali niw uchwały 
przygotowane na XXII sesję  Rady Gminy Cewice: 
• w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 2020 - opinia pozytywna 

(5 - za), 
• w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cewice na lata 2021-

2032 - opinia pozytywna (5 - za), 
• w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Cewice na 2021 rok - opinia pozytywna (5 - za), 
• w sprawie uchwalenia statutów jednostek pomocniczych Gminy Cewice - opinia 

pozytywna (5 - za). 
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Ad. 5 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf 
przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji w 2020 r. o nąstępującej treści: 

W roku 2020 Komisja Budżetu i Rozwoju odbyła 12 posiedzeń. Frekwencja radnych na 
posiedzeniach była bardzo wysoka. Komisja pracowała zgodnie z przyjętym planem pracy 
komisji na rok 2020. 

Na posiedzeniach Komisja Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice zajmowała 
się  następującymi zagadnieniami: 

1. Dokonano analizy finansowej planowanych inwestycji i remontów na 2020 r. oraz 
zapoznano się  z informacją  na temat inwestycji i remontów wykonanych i rozpoczętych 
w2019r. 

2. Analizowano sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Cewice 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność  
pożytku publicznego za rok 2019, 

3. Analizowano sprawozdanie z wykonania planu finansowego Gminnego Centrum Kultury 
oraz Gminnej Biblioteki Publicznej za rok 2019. 

4. Dokonano analizy wykonania budżetu Gminy za 2019 rok. 
5. Dokonano analizy zaległości podatkowych wobec Gminy Cewice, wpływów udzielonych 

ulg i umorzeń  na dochody gminy (wykonanie 2019r. i kierunki działania na 2020 r.). 

6. Analizowano wykonanie budżetu gminy za I półrocze 2020 roku. 
7. Zapoznano się  z informacją  na temat finansowanie wydatków oświatowych, subwencji, 

dotacji i wynikających z tego konsekwencji dla budżetu gminy w roku 2020r. 

8. Zapoznano się  z informacją  na temat realizacji zadań  inwestycyjnych zaplanowanych 
w budżecie Gminy Cewice w 2020 roku. 

9. Pracowano nad projektem uchwały budżetowej na 2021 rok oraz projektem Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Cewice. 

10. Zapoznano się  z planem działalności i projektem planu finansowego Gminnego Centrum 
Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej na rok 2021. 

11. Zaopiniowano projekt uchwały budżetowej na 2021 rok oraz projekt Wieloletniej 
Prognozy Finansowej. 

12. Podsumowano działalność  Komisji Budżetu i Rozwoju za 2020 rok i opracowano 

sprawozdania z działalności Komisji. 
13. Opracowano plan pracy Komisji na 2021 rok. 
14. Opiniowano projekty uchwał  Rady Gminy Cewice. 

15. Wypracowywano wnioski i opinie również  do materiałów, które były kierowane 

do Komisji przez Wójta Gminy, Przewodniczącego Rady Gminy oraz pozostałe komisje 
stałe Rady. 

Komisja omawiała powyższe zagadnienia pod względem merytorycznym, zasadności 

i celowości oraz możliwości finansowych ich realizacji. Wszystkie decyzje, opinie i wnioski 
w przedmiotowych kwestiach podejmowała większością  głosów. 
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Członkowie Komisji Budżetu i Rozwoju nie wnieśli uwag do przedstawionego sprawozdania 
i przyjęli je następującą  ilością  głosów: 
za - 5, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - O. 

Protokół  sporządziła: 

Przewodnicząca 
Komisji Budżetu i Rozwoju 

)14. • ; claf 
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